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SPOLKY A SDRUŽENÍ  

  TJ Sokol Tišnov  

  Za sebevědomé Tišnovsko  

��  
P�	espolní b��h Klucaninou 
Memoriál Jaroslava a Bo�	íka Chrom��ch 

19. kv��tna 2018 
��
START a CÍL: Sokolovna Tišnov, Drbalova 274 v  9.30 

PO�ADATEL: T�locvi�ná jednota Sokol Tišnov 
P�IHLÁŠKY: Od 8.30 do 9.15 p�ed startem u sokolovny 

   nebo na e-mailu: sokol@sokoltisnov.cz 
STARTOVNÉ:  50 K�  
TRA�:  7,2 km okruh po lesních cestách s výjimkou startu a 

dob�hu do cíle (tretry jsou nevhodné)  
     KATEGORIE:         

• mu�i a starší dorost – po r. narození 1978 
• Veteráni I – ro�ník  1977–1963 
• Veteráni II – ro�ník  1962 a starší 
• �eny I – do ro�níku  1978 
• �eny II – ro�ník  1977 a starší 

CENY:  V�cné ceny pro t�i vít�ze v ka�dé kategorii, diplomy a 
ob�erstvení pro všechny ú�astníky b�hu 

VÝSLEDKY:  vyhlášení výsledk� p�ed sokolovnou 

R�ZNÉ : závod prob�hne za ka�dého po�así, ka�dý se ú�astní 
b�hu na vlastní nebezpe�í, po�adatel nezajiš�uje 
ubytování, léka�ská pomoc v prostoru startu/cíle. 

 
www.sokoltisnov.cz                
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Rozhovor s předsedou 
AFK Tišnov o aktuálním 
dění ve fotbalovém klubu
Jiří Dvořák

Štěpán Pilný je jen několik měsíců před-
sedou AFK Tišnov. Přesto již v tak krátké 
době řešil poměrně nezvyklou věc, a to 
odstoupení týmu mužů z nejvyšší soutě-
že, jakou klub dosud hrál.

Jak již víme, v uplynulých dnech skon-
čilo působení A týmu mužů v soutěži 
Fortuna MSD-D. Jednalo se o překvapi-
vé rozhodnutí, nicméně nikdo pořád-
ně neví, co se vlastně v zákulisí stalo. 
Můžete tedy upřesnit, co tomuto kroku 
předcházelo?
Celé  této  věci  předcházel  návrh  bývalého 
předsedy  a  sponzora AFK Tišnov,  který  nám 
v  únoru  tohoto  roku  oznámil,  že  požadu-
je rozdělení klubu na dva samostatné spolky. 
Vzhledem k tomu, že by to znamenalo faktic-
ké  ukončení  fungování  současného  spolku 
a vznik dvou nových samostatných, se výkon-
ný výbor s kontrolním orgánem a oslovenými 
trenéry  sešel  a  z  tohoto  setkání  vyplynul  zá-
věr, že žádný ze zúčastněných tento postup ne-
schvaluje. Nicméně vedení klubu bylo ochotno 
jednat  pouze  o  tzv.  odloučeném  spolku,  což 

občanský zákoník umožňuje, s tím, že tato for-
ma je pro nás přijatelnější a nebude muset do-
jít k rozdělení klubu. Naše řešení by umožnilo 
oddělené působení  a  financování A  týmu, vč. 
jeho případného názvu,  tedy  téměř vše,  o  co 
sponzor usiloval, přitom klub jako kompaktní 
celek by byl i nadále zachován. 

Odstoupit v polovině rozehrané soutě-
že, navíc z prvního místa tabulky, je po-
někud nezvyklý krok. Skutečně nebylo 
možné se nějak dohodnout a soutěž do-
končit, byť s omezeným kádrem?
K rozhodnutí došlo ve velmi nešťastné době 
vzhledem  k  rozehrané  soutěži  a  postavení 
mužstva v  tabulce. Nicméně bez hráčů ade-
kvátní výkonnosti jsme se rozhodli, že ji ne-
lze dokončit, a to ani po jakékoliv kombinaci 
hráčů z B týmu nebo dorostu. Dohráním sou-
těže za každou cenu bychom ji jako takovou 
spíše znevážili, neboť náhradní tým by se ne-
mohl přiblížit  výkonnostní úrovni ostatních 
týmů v soutěži. A to by poškodilo jak diváky, 
tak hráče samotné. Z tohoto důvodu jsme se 
k problému postavili čelem a udělali sice ne-
standardní, ale jediné správné rozhodnutí. 

Bude mít tato situace na klub nějaký 
dopad?
Nyní  musíme  počítat  se  sankcí  ve  výši  cca 
sto tisíc korun za to, že klub soutěž v aktuál-
ním ročníku nedokončil. Nicméně klub je na 

tuto sankci připraven a počítá s ní, aniž by to 
ohrozilo jakoukoliv další soutěž a fungování 
klubu jako celku. Dokonce se mi ozvali i ně-
kteří  příznivci  klubu  s  nabídkou,  že  pomo-
hou  udělenou  pokutu  financovat.  To  je  pro 
mě i důkazem toho, že tím, že jsme si stáli za 
svým,  na  nás  lidé  nezanevřeli  a  hodlají  nás 
i  v  budoucnu  podporovat.  Koneckonců  i  na 
nedávný zápas B týmu mužů mnoho věrných 
fanoušků přišlo AFK podpořit.

Klub již dříve avizoval připravované vy-
budování nového tréninkového hřiště 
v lokalitě Ostrovec. Jak se touto situací 
mění připravované plány a je tedy tato 
investiční akce nějak ohrožena?
Projekt běží dál,  s  jeho  realizací klub  i nadá-
le  počítá.  Nyní máme  čerstvou  informaci,  že 
se stavební řízení vyvíjí příznivě, dolaďujeme 
rovněž konkrétní smluvní podmínky s budou-
cím dodavatelem stavby a věříme, že celou akci 
zrealizujeme v nejbližším možném termínu. 

Jak vidíte v nejbližší době budoucnost 
tišnovského fotbalu?
Tímto  chci  všem vzkázat,  že  fotbal  v Tišno-
vě v žádném případě nekončí a uděláme vše 
pro  to,  abychom  i  nadále  poskytovali  všem 
hráčům možnost  jejich  dalšího  sportovního 
rozvoje,  a věřím, že AFK bude hrát  i nadále 
důstojnou soutěž, jakou si město, jako je Tiš-
nov, zaslouží. 

SPORT  

Pozvánka na cyklistický 
závod pro děti
Spolek Vinohrad

Také máte pocit, že dnešní děti mají málo po-
hybu a  jejich krčky jsou neustále nepřirozeně 
ohnuté vpřed při koukání do mobilních telefo-
nů  a  jiných  elektronických  hraček?  Souhlasí-
te s tím, že pro zdravý vývoj dítěte je důležitá 
i přiměřená míra soupeření s vrstevníky a po-
hyb na zdravém vzduchu? Pak vám nabízíme 
skvělou příležitost pro narovnání krční páteře 
vašich dětí. Na kole se totiž jezdí většinou s hla-
vou mírně zakloněnou a kolo je tak nejúžasněj-
ší  kompenzační  pomůckou  pro  ohnuté  krčky 
vašich dětí. Oprašte bicykly, užijte si trošku tré-
ninkových  kilometrů  a  tučným písmem  si  do 
kalendáře zapište sobotu 12. května.
V  ten  den  bude  na  kopci  Stanovisko,  nad 

místní  částí Hájek, probíhat už 3.  ročník závo-
du malých cyklistů. Spolek Vinohrad, Pavel Kle-
párník a náš osadní výbor pořádají v této krásné 
lokalitě cyklistické závody pro děti. Závodů pro 
dospělé je v okolí mnoho a některé z nich mají 

i  dětské  kategorie,  ale  „Hajánecké  kolečko“  je 
závod především pro děti a tím je jiný! Tradič-
ně jsou vypsány i kategorie odrážedel pro děti 
do čtyř let, které pojedou velmi nenáročnou trať 
na  rovném  úseku  místní  asfaltové  komunika-
ce. Další kategorie (od 4 let věku závodníků) se 
již vydají na opravdových kolech na náš slavný 
dvoukilometrový  okruh  kolem  vrcholu  Stano-
visko.  Podle  věku  a  pohlaví  jedou  děti  závody 
v délce od 2 do 6 km. Celý okruh  je překvapi-
vě rovinatý, i když se startuje na kopci, protože 
Stanovisko není Květnice ani Klucanina, ale jen 
takové malé návrší s nádherným výhledem do 
okolí. Rodiče mohou své malé závodníky pozo-
rovat z vrcholu, na kterém je v prostoru startu 
a cíle stánek s občerstvením, travnaté parkovi-
ště a atrakce pro ty, kteří právě nezávodí. Trať 
vede zčásti po polních cestách, ale je perfektně 
značena, takže se o děti nemusíte bát. Na místě 
je přítomen zdravotník, doprava je v období zá-
vodu přísně regulována a celkově je na bezpeč-
nost malých závodníků kladen veliký důraz.
Soutěžit budeme opět o originální medaile 

a  mnoho  hodnotných  cen  od  našich  sponzo-
rů. Na setkání s vámi se těší parta nadšenců ze 
Spolku Vinohrad.

  Spolek Vinohrad  

V sobotu 12. května se uskuteční na kopci Sta-
novisko už 3. ročník závodu malých cyklistů. 
Foto: archiv Spolku Vinohrad
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A jakou nejvyšší soutěž tedy hodláte 
hrát v příštím ročníku?
Naším cílem je hrát pokud možno co nejvyš-
ší  soutěž,  ovšem  s  vědomím  toho,  abychom 
byli schopni v této soutěži sportovně obstát. 
To  znamená,  že  nyní  musíme  sehnat  ade-
kvátní hráče a trenéra, abychom se mohli od 

příštího  ročníku přihlásit do krajského pře-
boru,  pokud  by  se  nám  to  nepodařilo,  udě-
láme  vše  pro  to,  abychom  hráli  minimálně 
krajskou 1. A třídu. 

Co byste chtěl vzkázat vašim přízniv-
cům, fanouškům, členům klubu, popř. 

občanům města, kteří se o fotbal zají-
mají jen okrajově?
Chtěl  bych  rozhodně poděkovat  za  projeve-
nou podporu v posledních nelehkých dnech, 
přeji  si,  aby na  tišnovský  fotbal nezanevřeli 
a přišli nás kdykoliv na naše hřiště a zápasy 
aktivně podpořit. 

Stoleté výročí ligového brankáře
Václav Seyfert, redaktor TN

Tišnov se v různých obdobích stával bydlištěm zajímavých osobnos-
tí z mnoha rozličných oborů. Nebyly zdejšími rodáky, ale do historie 
našeho města významným způsobem patří. V rodinném domě v uli-
ci Na Hrádku naproti tišnovskému gymnáziu trávil v létech 1977 až 
2000 svůj zasloužený důchodový odpočinek pan Vladimír Doležal. 
Ani mnozí z jeho zdejších známých, přestože ho důvěrně oslovovali 
„Mirku“, neměli v těch časech tušení, že jde o bývalého prvoligového 
fotbalového brankáře, který se probojoval dokonce i do kádru repre-
zentace Československa.
Narodil  se 17. května 1918 ve Velkém Meziříčí  a  tam  také začal 

se sportem – nejen s fotbalem, hrál i českou házenou a chodil samo-
zřejmě cvičit do Sokola. Ve fotbalové brance místního SK se brzy pro-
sazoval  tak výrazně, že o něj projevil zájem ligový tým brněnských 
Židenic a také pražská Sparta. V březnu 1940 však brankář Doležal 

neoblékl dres ani jednoho z těchto družstev, nýbrž se stal na dlouhá 
léta hráčem ASO Olomouc.
Tehdy  se  v  Olomouci  ještě  nejvyšší  soutěž  nehrála,  ale  úspěchy 

měly velmi brzy přijít. Olomoučtí vyhráli krátce po příchodu nového 
gólmana Český pohár a o rok později už postoupili i do „Národní ligy“, 
což byla v tehdejším protektorátě Čechy a Morava nejvyšší fotbalová 
soutěž. Po tři sezóny čelil Vladimír Doležal útokům všech nejslavněj-
ších  domácích  fotbalistů  těch  časů  včetně  legendárního Pepi  Bicana 
a získal si v řadách fotbalových fanoušků i odborné obce vynikající re-
nomé. Olomouc skončila při své ligové premiéře desátá, rok poté byla 
dokonce sedmá, ale na jaře 1944 ze čtrnáctičlenné soutěže z 12. příčky 
konečné tabulky sestoupila. V prvním poválečném ročníku si sice olo-
moučtí fotbalisté vybojovali postup zpět, ale v sezóně 1946/47 z ligy, 
která už byla samozřejmě doplněna i o slovenské týmy, znovu spadli.
Během válečných let byly logicky všem fotbalistům upřeny běžné 

mezinárodní starty, natož pak reprezentace dočasně neexistující re-
publiky. Hrávala se pouze výběrová střetnutí Čechy versus Morava, 
v nichž  si Vladimír Doležal  rovněž  zachytal.  Teprve v  červnu 1947 

Vzpomínka na báječného 
sportovce
Václav Seyfert, redaktor TN

V sobotu 17. března 2018 zemřel po dlouhé 
těžké nemoci ve věku 83 let František Malý 
(* 23. 12. 1934), který se zapsal do tišnovské 
historie  jako mimořádně  všestranný  sporto-
vec. Měl  jsem rovněž  tu  čest být v počátcích 
své tenisové kariéry jeho spoluhráčem, proto 
mi dovolte na něj alespoň krátce zavzpomínat.
František,  svými  kamarády  obvykle  pře-

zdívaný „Jacek“, zanechal svoji nesmazatelnou 
stopu hned v několika sportovních odvětvích. 
Šlo především o kolektivní hry – v létě to byl 
fotbal, v zimě hokej. Už jako dítě jsem jej po-
znal díky hokeji; chodíval jsem se dívat na zá-
pasy se  svým otcem,  tehdy působícím v  roli 
trenéra  a  funkcionáře.  V  evidenci  hokejové-
ho oddílu, která je dodnes uložena v mém ar-
chivu,  je František Malý poprvé uveden  jako 
ještě ne 18letý v zápase hraném 10. prosin-
ce 1952 proti dorostu brněnského GZKP coby 
levé křídlo útoku K. Životský – Seyfert – Malý. 
Později byl ale nejčastěji zařazován na pozi-
ci  středního  útočníka.  15.  února  1953  stří-
lí v Nedvědici svoji první  tišnovskou branku 
v utkání, které skončilo dnes již těžko uvěři-
telným výsledkem 12:12. A když se podíváme 
na  sestavu  tišnovského  Baníku  v  historic-
ky  úplně  posledním  zápase  zdejšího  hokeje  
9.  února  1969  proti  Universitě  Brno,  je  tu 
František  v  sestavě  stále,  „na  stará  kolena“ 
už  jako  obránce  ve  dvojici  se  Špačkem.  Cel-
kem odehrál v tišnovském dresu za necelých 

17  let  téměř  200  utkání  a  zejména  útočné 
trio  Junec–Malý–Vorel  bylo  v  šedesátých  lé-
tech postrachem všech soupeřů.
Podobně na něj mohou vzpomínat také fot-

balisté, v jejichž řadách rovněž působil dlouhá 
léta.  I  na  trávníku  se  vyznačoval  týmiž  před-
nostmi jako v hokeji – mimořádnou herní inte-
ligencí a vytříbenou technikou; z jeho přehledu 
a přihrávek pak těžili téměř všichni spoluhráči, 
ať už měli na sobě brusle, nebo kopačky. 
Podobné vlastnosti si pochopitelně přene-

sl  i na tenisový kurt. Když  jsem se  ještě  jako 
mladíček dostal do A družstva dospělých, jez-
díval s námi František, o 23  let starší než  já, 
v roli deblového specialisty a tvořili jsme spo-
lu po celou  jednu sezónu velmi kuriózní pár 
pro čtyřhru. Přestože bývá obvyklé, že starší 
a zkušenější hráč z dvojice spíše „jistí“ hru ze 
zadní čáry a útočení přenechává svému mlad-
šímu kolegovi, u nás tomu bylo úplně naopak. 
Já jsem měl za úkol nic moc nevymýšlet a spí-
še udržet míček ve hře, zatímco Fanouš pole-
toval  na  síti  sem a  tam,  rozhodoval  konečné 
míče a pletl  tím soupeřům hlavu. Po skonče-
ní aktivní závodní činnosti se stal, stejně jako 
i v hokeji, citlivým trenérem a poctivě vedl ge-
neraci dnešních čtyřicátníků.
Už jako zasloužilý dědeček pak v Dolních 

Loučkách trpělivě zasvěcoval do fotbalových 
tajů  svého  vnuka  Kevina  Babičku,  který  si 
později  zahrál  za  brněnskou  Zbrojovku  do-
rosteneckou ligu a dnes je uznávaným tvůr-
cem hry znovu na tišnovském Ostrovci.
V  osobním  životě  byl  František  Malý 

stejný  jako  na  sportovišti  –  mírný,  pozor-
ný,  férový.  Dlouhá  léta  bydlel  s  rodinou  na 

Cáhlovské  ulici,  poslední  období  pak  trá-
vil v rodinném domku u cesty k hradčanské 
železniční  zastávce.  Měl  tu  sklípek  s  dob-
rým vínem a rád si na něm i se svými přáteli 
pochutnával.
Františkovu  lásku  ke  sportu  a  oddanost 

klubovým  barvám  je  dobré  si  připomínat 
zvláště dnes, kdy těmito vlastnostmi už příliš 
mnoho současných sportovců neoplývá. Čest 
jeho památce.

František Malý, v tomto případě na ledě 
a s hokejkou. Foto pochází z archivu tišnov-
ského hokeje.
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přišla  vysněná  nominace  do  reprezentačního  družstva  ČSR  k  přá-
telskému utkání v Kodani proti Dánsku, ale samotný zápas proseděl 
olomoucký brankář bohužel  jen na  lavičce náhradníků, neboť mezi 
tyčemi dostal přednost Horák z pražské Sparty.
V původním klubovém dresu pak Vladimír Doležal odchytal ještě 

jednu divizní  sezónu,  krátký  čas  strávil  v  jiném olomouckém  týmu 
ČSS a už v roce 1949 s aktivním fotbalem definitivně skončil. Hned 
o rok později ale začal s trenérskou prací, nejprve v SK Hejčín a pak 
opakovaně v  týmu SK Moravské železárny Olomouc, kde mezi  jeho 
svěřence patřili například pozdější brankář Sparty Praha a reprezen-
tačního týmu Antonín Kramerius nebo česká trenérská legenda úvo-
du 21. století Karel Brückner.
Do  Tišnova  se  Doležalovi  přistěhovali  v  době,  kdy  se  bývalému 

brankáři nachýlil důchodový věk – dům Na Hrádku patřil tetě Vladi-
mírovy manželky a jako první se v něm již v roce 1971 usadila dcera 
Marie s manželem Miroslavem Šmídem. O šest  let později pak k ní 
přibyli i oba její rodiče a v Olomouci zůstal už jen Mariin mladší bratr 
s rodinou. Ani v Tišnově „Mirek“ na sport nezanevřel – chodil fandit 
fotbalistům a tenistům, mezi něž se brzy zařadili jeho dva vnuci, po-
máhal na kurtech i při výstavbě či pozdějším zajištění provozu víceú-
čelové haly u sokolovny. Zemřel v Tišnově 8. července 2000.

„Doležal je právem považován za nejlepšího moravského branká-
ře… Má dary, které příroda u nás dala jen Pláničkovi,“  psával  kdysi 
obdivně dobový sportovní tisk. Proto nezapomínejme, že tento mo-
ravský Plánička byl po dobu téměř čtvrt století také Tišnovákem

HISTORIE  PODĚKOVÁNÍ  

Další informace na 605 732 756

nebo 777 840 592 (trenéři)

www.hazenatisnov.cz

facebook.com/hazenatisnov

PONDĚLÍ a STŘEDA

od 15.00 h

sportovní hala Tišnov

Pro kluky i holky narozené

v roce 2008 a mladší jsme

připravili kroužek házené

Vladimír Doležal v akci na hřišti pražských Bohemians v populárním 
Dolíčku a na civilní fotografii z pozdější doby. Foto z rodinného archivu

Děkujeme všem přátelům 
a známým, kteří se přišli rozloučit 
s maminkou a babičkou ANNOU 
HEČKOVOU. Za projevenou 
soustrast děkuje manžel s rodinou. 

Děkujeme všem přátelům a známým, kteří se přišli rozloučit 
s manželem, tatínkem, dědečkem a pradědečkem panem 
FRANTIŠKEM MALÝM. Za projevy soustrasti děkují 
manželka a dcery s rodinami. 

Děkujeme za projevy soustrasti 
a květinové dary všem přátelům 
a známým, kteří se přišli rozloučit 
dne 22. března s naší maminkou 
paní MARIÍ POKORNOU. Jarka 
Štechová a Alena Kubešová, dcery 
s rodinami

Poděkování za sbírku v Tyco Kuřim
Marcela Dvořáková, ředitelka OCH Tišnov

Také v  letošním roce byla  s prvními  jarními dny podpořena činnost 
Oblastní charity Tišnov sbírkou šatstva, dětských potřeb, obuvi a mno-
hých dalších věcí ve firmě Tyco Electronics Czech s. r. o. v Kuřimi. 
Jménem Oblastní charity Tišnov a především jménem klientů je-

jích sociálních služeb srdečně děkuji všem zaměstnancům firmy, kte-
ří neváhali tyto věci darovat.
Také  děkuji  týmu  organizátorů  Tyco  Kuřim  za  uspořádání  této 

akce a za dovoz darovaných věcí do Tišnova.
Jsme rádi, že zaměstnancům této firmy není  lhostejná situace ji-

ných lidí, kteří se ocitli v nepříznivé životní situaci. Tato sbírka se po-
malu stává tradicí a já si nesmírně vážím podpory každého z vás.
Darované věci použijeme pro potřebné v regionu, kteří se na nás obrací.
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Křest knihy „Jeskyňáři pod horou Květnicí“
Radka Kučerová

Už tomu budou více jak tři roky, kdy jsem poprvé do rukou dostala 
svázaný výtisk příběhů o začátcích  jeskyňaření, průzkumné práce 
a  objevů  nejen  v  Králově  jeskyni.  Ač  nespeolog,  napínavé  a  zají-
mavé příběhy jsem přelouskala během několika málo nocí a už po 
několika z nich jsem věděla, že musím autora přemluvit, aby dílko 
vyšlo v knižní podobě. Povzbuzování mi šlo, autorova cesta nakla-
datelstvími byla nekonečná, ale přesto úspěšná.
Dne 14. března proběhl v hospůdce Pod Květnicí, v úzkém kruhu 

přátel, křest knihy s názvem „Jeskyňáři pod horou Květnicí“. Místo 
nebylo vybráno náhodně, právě zde se parta schází před odchodem 
„na kopec do díry“ nebo zde svoje akce končí.
Autorem je tišnovský rodák a spoluzakladatel speleologické or-

ganizace v Tišnově Pavel Vašík, který dodnes na Květnici společně 
se skupinou pracuje.
Kmotry  knihy  se  stali  současný  předseda  ZO  6-07  Tišnovský 

kras Vít Kulhánek a Pavel Bortlík, který autorovi zdigitalizoval celý 

jeho archiv diapozitivů a černobílých negativů. Do obrazové přílohy 
tak mohly být použity i autentické záběry z objevování.
Jeskyňář v knize popisuje svoje začátky a život v podzemí, prů-

zkumné práce a objevy nejen v Králově jeskyni, ale zmiňuje se také 
o dalších jeskyních v okolí, zejména v lažánecko-heroltickém krasu. 
Kniha se tak stává historickým dokumentem událostí v krasových 
oblastech v okolí Tišnova. Do vyprávění zahrnul úsměvné, ale i dra-
matické zážitky z objevování krás Květnice, Slovenska a výprav do 
rumunských  jeskyní, které prožil se svými kamarády. Na textovou 
část  knihy  navazuje  část  obrazová  s  51  barevnými  i  černobílými 
fotografiemi  dokládajícími  historii  i  současnost.  Tuto  brožovanou 
publikaci financoval autor sám bez účasti sponzorů, vytisklo ji na-
kladatelství MSD  v  Brně,  grafiku  zpracovala  firma  Typix. Má  185 
stran a je rozdělena do 45 kapitol.
Kniha  byla  vydána  nákladem dvě  stě  kusů.  Poprvé  si  ji  budete 

moci zakoupit u Královy  jeskyně v den otevřených dveří, který se 
bude konat 28. a 29. dubna 2018.
Dále se pak bude prodávat v knihkupectví paní Raškové na ulici 

Brněnské. Rovněž je možné si ji objednat e-mailem na vasik.revat@
tiscali.cz na dobírku, cena bude navýšena o poštovné.

Křížovka – 4. kolo 
desetidílné soutěže
Martin Sebera, texty z historie města vybral 
Václav Seyfert

Křížovka s mozaikovými políčky se objevila 
poprvé v 50. letech minulého století a úloha 
měla  nadpis  „mozaika“.  Mozaikové  políčko 
je  část  základního  nebo  násobného  políčka 
vytvořená  rozdělením  tohoto  políčka  ale-
spoň  jednou  spojnicí.  Nejsou-li  v  křížovce 
žádná mozaiková políčka,  je normální.  Jsou-
-li v křížovce všechna políčka mozaiková, na-
zývá se mozaiková. Jsou-li v křížovce pouze 
některá  políčka  mozaiková,  jde  o  křížovku 
polomozaikovou.

10 KAPITOL Z DĚJIN TIŠNOVSKA 
(od doby kamenné po současnost) (4)
Osadu vzniklou během první třetiny 13. sto-
letí, přibližně v prostoru dnešního Komenské-
ho náměstí, lze považovat za základní prvek, 
z něhož se vyvinul celý pozdější městský (1. 
tajenka). Svým půdorysným uspořádáním 
přetrval bez podstatných změn až do součas-
nosti. Zcela jistě již před dávnými (2.  tajen-
ka), patrně již v onom 13. století, nesla tato 
ves jméno (3.  tajenka), možná i Tušoňovi-
ce či Tušňovice. V počátku 15. století vznikla 
podoba Tišnovice, což je dodnes zachováno 
v německé podobě Tischnowitz. Dnešní název 
Tišnov je nejmladší obměnou. Tento (4. tajen-
ka) doznal obecného rozšíření po r. 1400. 

VODOROVNĚ: A. 1. tajenka. – B. Dopadnu-
tí;  polokruhový  výklenek  ve  zdi;  Rachma-
ninova opera. – C. Slizovité výměšky; silná 
černá káva; den v týdnu; touš. – D. Obvazová 

potřeba; 4. tajenka; sezvat; číše (v ruském 
prostředí).  –  E. Lékař  v  oboru  anatomie; 
skoncovati (zastarale); 2. tajenka; set. – F. 
Zastaralé  vztažné  zájmeno;  chovat  se  ná-
ruživě u sportovního utkání;  jeřáb; skarla-
tina. – G. Americké prase; hudební nástroj; 
vytvářet vlny. – H. 3. tajenka.
SVISLE: 1. Kubánská metropole.  – 2.  Řec-
ké  písmeno;  zkratka  jistého  slovenského 
národního  parku.  –  3. Divadelní  závěsy; 
náhle;  prudké  pohnutí  mysli.  – 4. Jednot-
ka  rovinného úhlu; mužské  jméno;  průliv; 
špička v pití alkoholu. – 5. Anna (zdrobně-
le); zvednouti se; určitě ne. – 6. Asijský jelí-
nek; ochutit solí; obec západně od Krnova. 

– 7. Kříženec osla a kobyly; velká chyba; vý-
bavy nevěst; psovité šelmy. – 8. Kosit; kon-
takt; páteř (anglicky). – 9. Stavební kámen; 
locika. – 10. Stát v Severní Americe.

Správné  rozluštění  všech  čtyř  tajenek  za-
šlete  na  adresu  noviny@kulturatisnov.cz 
nejpozději do 14. května 2018. Vyhodnoce-
ní bude provedeno až po skončení 10. kola, 
které zveřejníme v prosincovém čísle letoš-
ního roku.

Řešení 3. kola z minulého čísla je následující: 
(1) osadníci – (2) rameno – (3) sídliště – 
(4) region.

KŘÍŽOVKA – 4. KOLO DESETIDÍLNÉ SOUTĚŽE

Martin Sebera, texty z historie města vybral Václav Seyfert

Křížovka s mozaikovými políčky se objevila poprvé v 50. letech minulého století a úloha měla nadpis 
„mozaika“. Mozaikové políčko je část základního nebo násobného políčka vytvořená rozdělením 
tohoto políčka alespoň jednou spojnicí. Nejsou-li v křížovce žádná mozaiková políčka, je normální. 
Jsou-li v křížovce všechna políčka mozaiková, nazývá se mozaiková. Jsou-li v křížovce pouze některá 
políčka mozaiková, jde o křížovku polomozaikovou.

10 KAPITOL Z DĚJIN TIŠNOVSKA (od doby kamenné po současnost)

(4)

Osadu vzniklou během první třetiny 13.  století, přibližně v prostoru dnešního Komenského náměstí, lze 
považovat za základní prvek, z něhož se vyvinul celý pozdější městský (1.  tajenka). Svým půdorysným 
uspořádáním přetrval bez podstatných změn až do současnosti. Zcela zřejmě již před dávnými (2. 
tajenka), patrně již v onom 13.  století, nesla tato ves jméno (3. tajenka), možná i Tušoňovice či 
Tušňovice. V počátku 15.  století vnikla podoba Tišnovice, což je dodnes zachováno v německé podobě 
Tischnowitz. Dnešní název Tišnov je nejmladší obměna. Tento (4. tajenka) doznal obecného rozšíření 
po r. 1400. 
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VODOROVNĚ: A. 1.  tajenka. – B. Dopadnutí; polokruhový výklenek ve zdi; Rachmaninova opera. – C. 
Slizovité výměšky; silná černá káva; den v týdnu; touš. – D. Obvazová potřeba; 4. tajenka; sezvat; číše HISTORIE  RŮZNÉ  
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Duchennovi jezdci 
v Předklášteří
Václav Seyfert, redaktor TN

Koncem měsíce dubna se na knižním trhu objeví 
jedna velmi zajímavá publikace. Jmenuje se Du-
chennovi jezdci aneb Život se svalovou dys-
trofií a jejími stěžejními autory jsou Jakub Šudák 
a Martin Krček, dva mladí muži ve věku mezi 25 
a 30 lety. Nepříliš obvyklá choroba z nich před 
časem  učinila  vozíčkáře,  ale  s  nepřízní  osudu 
se perou i pomocí osobitého humoru, který teď 
předkládají v knižní podobě také širší veřejnos-
ti, ať už pod tímto označením chápeme podobně 
postižené pacienty, nebo úplně  zdravé  čtenáře. 
A protože  Jakub Šudák  žije  v Předklášteří,  při-
pravil se svými kamarády na sobotu 19. května 
představení  této  knihy  i  ve  svém  bydlišti.  Pre-
zentace bude  spojena  s dalším kulturním, pře-
devším  hudebním  programem  a  proběhne  ve 
venkovních prostorách předklášterské restaura-
ce Na hřišti. S Jakubem Šudákem jsme si povídali 
o nemoci, o knize i o připravované akci…

Jak jste se s Martinem Krčkem dali do-
hromady, když jeden z Vás bydlí v Před-
klášteří a druhý v Kladně? 
Už jsou to zhruba čtyři roky, kdy  jsme se po-
prvé  střetli  na  Zámečku  Hodonín,  který  se 
nachází  v  hezkém  prostředí  Českomoravské 
vrchoviny, uprostřed hlubokých lesů a rozleh-
lých  luk.  Jednalo  se  o  ozdravný  pobyt,  který 
pořádala pacientská organizace Parent Project 
založená rodiči, jejichž potomci se narodili se 
svalovou  dystrofií.  Během  tohoto  týdenního 
pobytu mezi námi vzniklo – asi přátelství. 

Proč jste se rozhodli napsat knihu?
Původně  jsme  začali  jen  tak  nesměle  blogo-
vat. Nepřikládali jsme tomu žádný význam, ale 

bavilo nás to. Zřejmě i naplňovalo. Ani náhodou 
jsme to neflákali! Věnovali jsme se tomu pravi-
delně. Trávili jsme nad tím hodně času a postup-
ně získali  i nějaké čtenáře, kteří si naše články 
oblíbili. A tak to vykrystalizovalo až k samotné-
mu vzniku knihy. Dnes si můžeme už jen v klidu 
říct: Konečně je naše výjimečná kniha na světě.

Co tato kniha může čtenáři prozradit?
Tato  kniha  vznikla  na  základě  blogu  Nevzdá-
vejto.cz,  kde  se  snažíme  nevšedním  způsobem 
glosovat  život  vozíčkáře.  Normální  život  klu-
ka odkázaného na vozík se všemi  jeho starost-
mi, problémy, ale i radostmi; mnohdy nalézáme 
i pozitivní věci, které si „normální“ populace ani 
nedokáže představit, natož hodnotit. Právě ten-
to nevšední a mnohdy i sarkastický způsob naší 
„zpovědi“ zaujal Josefa „Káďu“ Kadeřábka, před-
sedu  charitativního  projektu MDA  RIDE,  který 
se  zabývá  pomocí muskulárním dystrofikům – 
a nápad, jak formou otázek a odpovědí přiblížit 
život „vozmena“, byl na světě. Těšte se proto na 
odpovědi, které odrážejí naše pozorování a ná-
hled na svět okolo. Glosujeme totiž situace, o kte-
rých  nemůžete mít  ani  ponětí,  a  třeba  formou 
krátké povídky nebo eseje popisujeme život iro-
nicky  a někdy až  surově. Vždycky ale pravdivě 
a otevřeně – úhlem pohledu z našeho vozíku…

Kniha se jmenuje Duchennovi jezd-
ci. To zní skoro jako inspirace nějakou 
kovbojkou…
To  je  poněkud  jinak.  Jednak:  Duchenne  je  typ 
svalové dystrofie, kterou oba trpíme. Slovo „trpí-
me“ se nám sice poněkud zajídá, jelikož si my-
slíme, že na nás vrhá špatné světlo, protože to 
vypadá, jako kdybychom se trápili, a my přitom 
žijeme jako většinová populace se všemi potře-
bami  a  radostmi  –  ale  i  přesto  jsme  je  použi-
li, neboť jsme v českém jazyce vhodnější slovo 
nenalezli. Pro Duchennovu svalovou dystrofii je 

typické ochabování svalové hmoty. Nejdříve se 
chlapec narodí bez  jakýchkoli příznaků,  ty na-
stupují plíživě. Zpočátku má potíže s chůzí a po 
čase  usedne  na  vozík.  Zadruhé:  jezdíme  rádi 
s větrem o závod a elektromotor má vždy správ-
ný chod. Právě proto jsme použili i slovo jezdci.

Jak se zrodil Váš nápad uspořádat akci 
v Předklášteří na hřišti? 
Knihu  vydalo  pražské  nakladatelství  Brá-
na a oficiálně se tedy kniha bude křtít v Pra-
ze.  Byla  by  ale  škoda  ochudit  o  to  obyvatele 
z Tišnova a jeho okolí. Proto jsme se rozhodli 
uspořádat tuto akci, na kterou všechny srdeč-
ně zvu. Zahrají zde kapely Tumpach Kvoč, SCA 
a možná přijde i nějaké další překvapení…

Nový vibrační stůl získal 
čestné uznání v soutěži 
Inovace roku 2017 
Radka Kučerová

Na podzim se naše firma Krejčí Engineering s. r. o.  
přihlásila  do  prestižní  soutěže  o  Inovaci  roku 
2017, kterou pod záštitou prezidenta České re-
publiky Miloše Zemana vyhlašuje pravidelně od 
roku  1996 Asociace  inovačního  podnikání  ČR,  
z. s. V rámci soutěže jsou hodnoceny nejkvalit-
nější  inovační  produkty  přihlašovatelů  se  síd-
lem  v  České  republice.  Vyhodnocení  provádí 
desetičlenná komise složená z odborníků (Aka-
demie věd České republiky, Asociace inovačního 
podnikání České republiky, z. s., CzechInno, z. s. 

p. o., České společnosti pro jakost, z. s., Českého 
vysokého učení  technického v Praze, Minister-
stva průmyslu a obchodu, Ministerstva školství, 
mládeže a tělovýchovy, Technologické agentury 
ČR a Úřadu průmyslového vlastnictví).
Do dvacátého  třetího ročníku soutěže  jsme při-
hlásili nový typ vibračního stolu, který díky ino-
vované technologii konstrukce umožňuje snadné 
nastavení frekvence vibrací a působící odstředivé 
síly pomocí dostupného seřízení excentrů. 
Předávání cen v Senátu České republiky jsme se 
účastnili ve složení majitel RNDr. Jan Krejčí, Jana 
Krejčová a já. Cesta do Prahy proběhla bez sebe-
menších komplikací, dokonce jsme zvládli i tak-
řka  nemožné  zaparkování  v  centru  metropole. 
K  senátu  jsme  se  dostali  metrem.  Vstoupit  do 
budovy senátu už s sebou neslo jistou dávku re-
spektu, pokory, hrdosti a nevím čeho všeho ještě. 

Samotný  dlouho  očekávaný  ceremoniál  zahájil 
úvodní řečí pan doc. Švejda, poté zúčastněné fir-
my odprezentovaly přihlášené inovace. Následně 
byly  vyhlášeny  výsledky.  Hlavní  cenu  náš  pro-
dukt sice nevyhrál, ale čestné uznání, které jsem 
mohla s RNDr. Janem Krejčím převzít z rukou se-
nátora  Ing.  Štohla,  bylo  v  obrovské  konkurenci 
dalších firem významným úspěchem, a to nejen 
osobním, ale především celého našeho kolektivu. 
A že jste o naší firmě ještě neslyšeli? Působí od 
roku 1989, kdy ji založil bývalý starosta měs-
ta Tišnova, Ing. Ilja Krejčí. Po jeho smrti ji obě-
tavě vedla  jeho manželka, paní  Jana Krejčová 
(nutno podotknout, že v té době jí bylo úcty-
hodných 85 let). Teprve na jaře loňského roku 
byla  firma  převedena  na  jejího  syna  RNDr. 
Jana Krejčího. Ten ve firmě po boku svých ro-
dičů již několik let aktivně působil. 

Obálka knihy Duchennovi jezdci aneb Život 
se svalovou dystrofií.

Sraz spolužáků – Ludvík Moravec
Oznamujeme spolužákům, kteří ukončili ZDŠ na ulici Smíškova v Tišnově v roce 1968, že tradiní setkání se bude letos konat 
v sobotu 23. června. Sraz je ve 14 hodin před ZŠ Smíškova. Sledujte www.spoluzaci.cz, pište na e-mail smiskova1968@email.cz.
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Dne 30. dubna to bude pět let, co nás 
opustila paní MARIE CIKOVÁ. Dne 27. 
května to bude třicet let, co nás pak opustil 
ALOIS CIK. S láskou vzpomínají děti 
s rodinami. 

Dne 13. dubna náhle zemřel pan 
JAROSLAV NOVOTNÝ ve věku šedesáti 
sedmi roků. Rodák z Tišnova. Po těžké 
celoživotní nemoci došel k úplnému 
osvobození své duše. Děkujeme za 
vzpomínku. Bratr Václav s rodinou

Dne 20. dubna uplynulo šest let od 
úmrtí naší milované maminky a babičky 
DRAHOMÍRY DVOŘÁKOVÉ. Vzpomíná syn 
Radek s rodinou.

Dne 22. dubna uplynulo třináct let, kdy nás 
navždy opustila naše manželka, maminka 
a babička paní EMÍLIE DRÁBÍKOVÁ. Za 
tichou vzpomínku děkují manžel a dcery 
s rodinami.

Dne 10. května tomu bude dvacet 
pět let, kdy nás navždy opustil náš 
milovaný manžel, dědeček, pradědeček 
a prapradědeček JAROSLAV MELICHAR. 
S úctou a láskou stále vzpomíná rodina.

Na 12. května připadá již desáté výročí, co 
nás navždy opustil náš milovaný tatínek 
a dědeček pan LADISLAV SODOMKA 
z Tišnova. Nechce se tomu věřit, že od té 
doby uplynulo již tolik roků. Stále na něj 
vzpomínáme. Vy, kdo si ho ještě pamatujete, 
vzpomeňte si nyní na něj s námi. Děkuje 
a vzpomíná rodina Ondráčkova.

Dne 13. dubna uplynulo dvacáté třetí 
výročí úmrtí naší milované maminky, 
babičky paní MARIE DVOŘÁKOVÉ. A dne 
4. května uplyne desátý smutný rok od 
úmrtí našeho tatínka a dědečka pana JANA 
DVOŘÁKA. 

Za tichou vzpomínku děkují dcery 
s rodinami. 

Dne 8. května uplynou dva roky od chvíle, 
co nás opustil syn, bratr, švagr a strýc 
MILAN POSNER. S láskou vzpomíná matka 
a bratr Jan s rodinou. Kdo jste ho znali, 
vzpomeňte s námi. 

Dne 27. dubna uplyne třináct let od 
chvíle, kdy nás navždy opustil náš 
milovaný manžel, tatínek a dědeček pan 
FRANTIŠEK OPLUŠTIL. Stále vzpomínají 
manželka, syn František a syn Petr 
s rodinou.

Před sto deseti lety se dne 8. května 
narodila paní JARMILA KUBÍNKOVÁ. 
Vzpomínají dcera a vnoučata.

Dne 25. dubna uplynulo dvacet osm roků, co 
od nás navždy odešel náš milovaný manžel, 
tatínek a dědeček pan MILOSLAV ŠTĚRBA. 
Kdo jste ho znali, vzpomeňte s námi. Děkuje 
manželka a dcera s rodinou.

Dne 2. května tomu budou dva roky, co nás 
navždy opustil náš drahý syn, bratr, otec 
a kamarád MIREK JINDŘICH. S láskou 
vzpomíná a za vzpomínku děkuje maminka. 

Dne 21. března nás navždy opustila 
milovaná maminka, babička, prababička 
a teta paní VĚRA ŠPAČKOVÁ. S láskou 
vzpomínají dcera a vnoučata s rodinami.

Dne 4. května uplyne pátý smutný rok, 
kdy nás navždy opustil milující manžel, 
obětavý táta, skvělý bratr a kamarád 
pan ZDENĚK PTÁČEK. Kdo jste ho znali 
a měli rádi, vzpomeňte s námi. Za tichou 
vzpomínku děkuje sestra Marie s rodinou.
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HLEDÁME KOLEGY NA POZICE V KUŘIMI: 

V případě zájmu zašlete svůj životopis na dana.havlickova@proventia.com  
nebo volejte na tel.: 604 582 184.

Finská společnost Proventia 
zabývající se vývojem a výrobou 
systémů, které zlepšují čistotu 
ovzduší, otevírá nový výrobní 
provoz v Kuřimi.

   Chcete pracovat v menší firmě  
se silným mezinárodním  
zázemím, unikátními produkty, technologiemi a prestižními zákazníky?

   Chcete pracovat v úplně novém, čistém moderním prostředí?
   Chcete pracovat v jednosměnném provozu a mít volné víkendy pro sebe a rodinu?
   Tak se přidejte k našemu novému týmu!

ZÁMEČNÍK ( až 35 tis Kč )

SVÁŘEČ TIG/MIG ( až 38 tis Kč )

DĚLNÍK DO KOVOVÝROBY ( až 27 tis Kč )
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www.ebia-pivovary.cz                           +420 517 070 608 Trnec 1734, 666 03 TIŠNOV 

Česká společnost EBIA CZ s.r.o. 
zabývající se návrhy a dodávkou 
technologií pro minipivovary, sídlící 
v Tišnově, nabízí volné pracovní místo na pozici: 
 

TECHNICKO-ADMINISTRATIVNÍ PRACOVNÍK 
NÁPLŇ PRÁCE: 
tvorba nabídek (řešení na míru zákazníkovi), péče o stávající klienty, budování sítě 
obchodních kontaktů, administrativní činnost, technická podpora zákazníkům 

POŽADUJEME: 
min. SŠ vzdělání – technického zaměření výhodou, dobrá znalost MS Office, znalost AJ nebo 
RJ na komunikativní úrovni, ochota učit se nové věci, samostatnost, pečlivost, odpovědnost 
 

KONSTRUKTÉR 
NÁPLŇ PRÁCE: 
zpracování projektové a výkresové dokumentace k pivovarům, podílení se na řešení 
technologických celků, podpora prodeje, projednávání dokumentace se zainteresovanými 
stranami 

POŽADUJEME: 
min. SŠ vzdělání technického směru (strojní/stavební zaměření), znalost práce s AutoCAD, 
MS Office, znalost práce ve 3D výhodou, znalost výkresové dokumentace a technického 
kreslení, analytické schopnosti, ochotu učit se nové věci, spolehlivost, odpovědnost, znalost 
AJ nebo RJ vítána 
 

NABÍZÍME: 
zajímavou práci s odpovídajícím platovým ohodnocením, možnost dalšího vzdělávání 
v oboru, pestrý systém zaměstnaneckých výhod jako například – sick days, příspěvek na 
stravování, příspěvek na penzijní připojištění atd. 

 

 
V případě, že Vás pracovní nabídka zaujala a splňujete uvedené požadavky, zašlete prosím 
svůj strukturovaný životopis e-mailem na: katerina.medkova@ebia.cz 

Česká společnost IN-EKO TEAM s.r.o.  
pro provozovnu v Tišnově přijme  
do hlavního pracovního poměru  
zaměstnance na pozice: 

 

SERVISNÍ TECHNIK 
Požadujeme: SŠ/SOU vzdělání technického zaměření, řidičský průkaz sk. B, 
svařování metodou TIG a obalenou elektrodou, příjemné vystupování, 
ochotu cestovat, znalost angličtiny výhodou 
Náplň práce: montáž a servis našich zařízení, servisní výjezdy po celé ČR  
i na zahraniční cesty, komunikace se zákazníky 

ZÁMEČNÍK 
 
 Požadujeme: praxe v oboru minimálně 1 rok, orientace ve výkresové 
dokumentaci, samostatnost, pečlivost a spolehlivost  
Náplň práce: kompletace strojního zařízení dle výkresové dokumentace  
  

SKLADNÍK 
Požadujeme: orientace v technické dokumentaci, znalost práce na PC, 
řidičský průkaz sk. B, samostatnost, pečlivost a spolehlivost, průkaz na VZV 
- není podmínkou, lze dodělat 
Náplň práce: příjem materiálu a jeho naskladnění, evidence přijímání a 
vydávání zboží, vydávání materiálu do výroby, zodpovědnost za svěřené 
hodnoty 
 
 

Nabízíme: práci na hlavní pracovní poměr, motivující finanční ohodnocení, 
závodní stravování/stravenky, mimořádné půlroční odměny, příjemné 
pracovní prostředí 
 
Místo výkonu práce: Trnec 1734, 666 03 Tišnov 
V případě zájmu zasílejte životopis: trade@in-eko.cz, tel. 517 070 601 
nebo osobně v naší společnosti v Tišnově   www.in-eko.cz 
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 ° Koupím byt v Tišnově, může být i před rekonstrukcí.  
Tel. 777 847 101.

 ° Doučování němčiny, cena výuky: 200 Kč/60 min.  
Tel. 604 224 690.

 ° Prodám stavební pozemek, k. ú. Drahonín, 2 000 m2, 
tel. 603 801 012.

 ° Prodám obývák, ložnici, knihy, gramofonové desky, 
 čalounické potřeby. Tel. 607 249 777.

 ° Karel Pavlíček, kamenické práce, tel. 604 310 243.

HISTORIE  INZERCE  

Přečtěte si 
vaše oblíbené 

Tišnovské noviny 
on-line.

www.tisnovskenoviny.cz

Do našeho hostince Na 
Humpolce v Tišnově 
přijmeme pomocnou 
sílu do kuchyně. 

Více informací na tel. 
724 285 478.

Hledám šikovnou paní 
(nejlépe důchodkyni) 
na přivýdělek – loupání 
brambor. Práce od neděle 
do čtvrtka. Ve Veverské 

Bítýšce. Stabilní brigáda po 
celý rok. 

Tel. 724 991 196.

/ tisnovskenoviny
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VITAR pomáhá žít zdravější život 
a dává práci lidem v regionu

VITAR je tradiční český výrobce a dis-
tributor vitaminových doplňků, jednička 
na trhu ve svém oboru v obchodních ře-
tězcích a drogeriích v Česku a na Sloven-
sku. Své produkty nabízí i v lékárnách 
nebo na čerpacích stanicích, míří také do 
zahraničí.

VITAR nabízí příležitost i Vám
VITAR patří mezi největší zaměstnava-
tele v regionu a dává lidem práci, která 

Vitaminy, minerální látky a další doplňky stravy mířící do všech koutů republiky 
i dalších téměř 40 zemí světa pocházejí z Tišnova. Konkrétně z výrobního závodu 
VITARu, který je jedním z největších zaměstnavatelů v tišnovském regionu a nabízí 
práci, která má smysl.

má smysl. „Mezi téměř dvěma sty za-
městnanci se snažíme udržovat přátel-
skou atmosféru a hlavně máme jasno 
v tom, co všichni společně děláme – po-
máháme lidem vést zdravější život,“ říká 
generální ředitel VITARu Vladimír Polá-
šek. A dodává, že uplatnění v úspěšné 
české společnosti mohou najít i další 
schopní zájemci o zaměstnání. „Nabí-
zíme práci, která naplňuje a jejíž výsledek 
pomáhá. Zaměstnanci se mohou dále roz-

VITAR, s. r. o. Výrobní závod Tišnov 
TEL +420 549 121 811  

víjet a doplňovat si kvalifi kaci, spravedlivý 
mzdový systém odměňuje úspěchy.“

VITAR je rodinnou společností, která 
vznikla již v roce 1990 a dnes patří 
k předním českým producentům vita-
minových doplňků. Mezi nejvýznam-
nější značky patří MaxiVita, Revital, 
Energit, Irbis, Revitalon nebo pod mezi-
národní licencí vyráběná dětská pitíčka 
Capri-Sonne. VITAR je také výhrad-
ním distributorem účinných repelentů 
značky Predator. Prostřednictvím dce-
řiných společností pak dodává na český 
a slovenský trh i špičkovou sportovní 
výživu Enervit a vyrábí také veterinární 
přípravky pro domácí mazlíčky pod 
značkou VITAR Veterinae.

Vyhodnocení soutěže z minulého čísla
Tajenka zněla: detox. Správně odpo-
věděli a vitaminové balíčky vyhrávají 
Ludmila Bártová, Kamila Marek Šev-
číková a Tomáš Vrbka. Výherce bude 
kontaktovat zástupce fi rmy VITAR. 
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Přečtěte si
vaše oblíbené

Tišnovské
noviny 
on-line.

www.tisnovskenoviny.cz

Zrychlíme váš notebook

spolehlivý • rychlý • čistý

Zrychlíme váš notebook

Bezručova 21 • Tišnov

tel.  549 411 139 otevřeno   po–pá / 8–17

www.servis-pc.cz

Zrychlíme váš notebook
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–  práce na plný úvazek ve třísměnném provozu  
(po-pá 37,5 hodin/týden):

VOLNÁ PRACOVNÍ MÍSTA V TIŠNOVĚ

ZAMĚSTNANECKÉ BENEFITY: 5 týdnů dovolené | dotované závodní stravování  | odměny za produktivitu  
čtvrtletní docházkový bonus 6 000 Kč | proplácené přesčasy | firemní akce a rekreace | trvalé zaměstnání v rodinné 
společnosti a další benefity

NÁSTUP  MOŽNÝ IHNED.
Bližší informace: +420 577 644 709 | Své životopisy zasílejte na: krhankova.hana@vitar.cz 

VITAR, s.r.o.
Výrobní závod Tišnov | Železné 113 | 666 01  Tišnov | www.vitar.cz
Tradiční český výrobce vitaminových doplňků

v současné době přijímáme na sezónní práce pracovníky  
na Dohodu o provedení práce 
– vhodné pro zdatné důchodce, MD, studenty apod.

MECHANIK/MECHANIČKA VÝROBNÍCH ZAŘÍZENÍ
– mzda až 33 000 Kč

OPERÁTOR/KA VÝROBY DOPLŇKŮ STRAVY,  
VÝROBY CAPRI-SONNE
– nástupní mzda od 18 000 Kč

–  práce na plný úvazek v jednosměnném provozu: 

SKLADNÍK, ÚČETNÍ



DÁMSKÁ MÓDA ZA PRVNÍ REPUBLIKY.
Foto: Michal Beneš

BLUESOVÁ POMLÁZKA V ŽELEZNÉM.
Foto: Jaroslav Buček
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Budova Komerční banky, I. patro
Komenského nám. 124, 666 01 Tišnov

T: 549 410 321  /  M: 775 163 208
E: makler@komplexnireality.cz www.komplexnireality.cz

Profesionální

realitní servis

od roku 1997.

TradIcE

jIsToTa

profEsIonalITa

2.990.000,- Kč

Prodej bytu 2+kk v OV, novostavba, 
Tišnov, Brněnská, CP 62m2

Prodej bytu 3+1 v OV Tišnov, 
Květnická, CP 72  m²    

2.300.000,- Kč

Pronájem kanceláře, Tišnov, 
Brněnská, CP 30 m²  

 7.000,- Kč / měsíc + energie

Pronájem garáže s elektřinou, Tišnov, 
Olbrachtova, CP 18 m²   

1.000,- Kč / měsíc 

Prodej zemědělské usedlosti,  
Újezd u Tišnova, CP 45.622 m²    

5.800.000,- Kč

Prodej 11 bytů do OV 1+kk – 3+kk 
Lomnice u Tišnova, CP 35-83 m²

bližší info o projektu v RK 

Prodej celoročně obyvatelné chalupy, 
Vlkov, CP 1805 m² 

6.500.000,- Kč 

Pronájem 1+1 s lodžií, Tišnov,
Květnická, CP 32 m²

 9.000,- Kč / měsíc vč. energií 

Směna bytu 2+1 s chatou a zahradou 
Tišnov za RD Tišnov a okolí

info v RK

Rádi vám poskytneme 

profesionální realitní služby 

podložené 20ti letými 

zkušenostmi.

Vaši makléři 
pro Tišnov 

a okolí

Mgr. Milan Halouzka

M: 776 077 842
office@komplexnireality.cz

Bc. Jitka Mikulová

M: 775 163 208
makler@komplexnireality.cz

BcA. Aleš Cecava

M: 734 202 434
info@komplexnireality.cz
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SHD Březina MŠ Sluníčko

Jsme tišnovská realitní kancelář 
a podporujeme region:
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